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最高缝纫速度 Highest sewing speed 

缝制范围 Sewing range 

电压 Voltage

2700rpm 0.5 Mpa 1.8L/min气压 Air pressure

重量 Weight

单相 220V  Single phase 220V  三相Three-phase 380V

SP-2210BS-XZ:最大Max 220×100 mm SP-3020BS-XZ :最大Max 300×200 mm 机头 Head：约108 Kg 操作盘 Operating panel：约0.6 Kg 控制箱 Control box：14.2 - 16.2 Kg

自动夹料，防止缝料移位，提高生产效率。

搭载可编程的触摸显示屏，方便用户进行修改和编辑图案，根据

缝纫数据进行准确缝纫；

可根据缝料的大小更换辅助板，配有三种规格

(80mm、100mm、150mm)方便用户选择。

性能优势

Automatic press the fabric in case of the fabric move out of the sewing area .improve the production 

efficiency

Easy to program and edit via programmable touch screen.

Equipped with three working clamps of different area (80mm,100mm,150mm)

SP-2210BS-XZ / SP-3020BS-XZ

Cylinder bed pattern sewing machine

小嘴电子花样机

适用范围

细嘴加长型电脑花样机应用在筒式特殊面料的加工、例如:高筒

靴、箱包、牛仔裤等缝制。

Advantages

The cylinder bed pattern machine is used to sew special tube type materials such as boots, bags, jeans.

Application

最高缝纫速度 Highest sewing speed 

缝制范围 Sewing range 

电压 Voltage

2700rpm 0.5 Mpa 1.8L/min

单相Single phase 100~120V、200~240V、三相3-phase200~240V、380~415V、350V

130×100mm

缝纫范围130×100mm，在缝纫过程中压脚可根据客户编辑的花样前后

滑动，确保皮牌在缝纫过程中不会移位，边线距离均匀美观，操作简便

灵活。

性能优势

Sewing area:130x100, The work clamp can be set to stretch by making program .to ensure the 

label will not move during stitching  with simple and flexible operations.

SP-1310AS-H/PB

Automatic leather label attaching machine

自动缝皮牌专用机

适用范围

传统平车加工皮牌，每小时加工约60个，自动缝皮牌专用机4秒加工

一个皮牌，每小时可加工900个，生产效率提升15倍。

Advantages

Traditional  sewing of leather label has output of 60 pcs per hour. automatic leather label 

attaching machine can process a label every 4 seconds, 900 pcs per hour, which improves 

productivity by 15 times.

Application

120×120×100mm

以上基础参数表为标准款机型 以上基础参数表为标准款机型

视频及资料下载
Video and data download

视频及资料下载
Video and data download

气压 Air pressure

外型尺寸 Dimensions


